



**Notice of Relocation of  
HSBC Bank (China) Company Limited Xi'an Branch**

Dear Customers,

Thank you for your trust and support to HSBC Bank (China) Company Limited Xi'an Branch (hereby referred to as "Xi'an Branch").

To provide you a more comfortable banking environment, the Xi'an Branch is planned to be relocated with effect from 15 Oct 2018.

The new address and business hours are as follow

<b>Outlets</b>	<b>Address</b>	<b>Business Hours</b>
Xi'an Branch	Unit 12808, 28F, Tower 1, Yongli International Finance Center, No.6 Jinye Yi Road, Xi'an	9:00-17:00 Monday to Friday Closed on National/Public Holidays

We are committed to provide quality services, should you have any queries or require any assistance, please contact your Relationship Manager.

HSBC Bank (China) Company Limited  
Xi'an Branch

## 关于汇丰银行（中国）有限公司西安分行搬迁的通知

尊敬的客户：

感谢您长期以来对汇丰银行（中国）有限公司西安分行（以下简称“西安分行”或“我行”）的信任和支持。

为了给您提供更舒适的服务环境，我行兹暂定于2018年10月15日迁往新址。西安分行新营业地址和营业时间如下：

机构名称	地址	营业时间
西安分行	西安市锦业一路六号永利国际金融中心1座28层 12808	周一至周五上午9点至 下午5点，星期六、日 /节假日休息

如您对以上网点调整事宜有任何疑问，请咨询您的客户经理。感谢您对我行的一贯支持。

顺颂商祺。

汇丰银行（中国）有限公司西安分行